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 MAANMITTARIKILTA RY 

 HALLITUKSEN KOKOUS 4/2025 
 Aika: 30.1.2025 klo 17.00 
 Paikka: Konetalo 203a ja Zoom 

 Paikalla: 
 Joonas Häkli 
 Pinja Tamminen 
 Iiris Kähkönen 
 Jenna Sirén 
 Elias Hannula 
 Nasra Hirsi 
 Noora Koskela 
 Laura Lehtiniemi 
 Veera Eskelinen 
 Saska Kolehmainen (Liittyi kohdassa 8) 
 Oliver Hiekkamies (Poistui kohdassa 8) 
 Henri Brax (Poistui kohdassa 8) 
 Annika Arola (Poistui kohdassa 8) 
 Ilkka Rantakokko (Liittyi kohdassa 10.2, Poistui kohdassa 14.4) 
 Simo Piironen (Liittyi kohdassa 10.2, Poistui kohdassa 14.4) 
 Noah Clarkeburn (Liittyi kohdassa 11) 

 Poissa: 
 Maisa Pousar 

 1.  KOKOUKSEN AVAAMINEN 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.05. 

 2.  KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

 3.  PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
 Myönnetään  puhe-  ja  läsnäolo-oikeus  Oliver  Hiekkamiehelle,  Henri  Braxille,  Annika  Arolalle, 
 Ilkka Rantakokolle ja Simo Piiroselle. 

 4.  KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
 Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
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 5.  EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
 Esitys: Hyväksytään kokousten 2/2025 ja 3/2025 pöytäkirjat. 
 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 6.  PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT 
 Esitys: Valitaan Iiris ja Elias pöytäkirjantarkastajiksi. 
 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 7.  KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 
 Esitys:  Valitaan  Pinja  kirjoittamaan  kokoustiivistelmä  tiedotuskanavalle.  Valitaan  Jenna 
 kirjoittamaan ensi viikon ja Veera seuraavan viikon hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen. 
 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 8.  TEEKKARIKOKOUKSEN PUHEENJOHTAJISTO ESITTÄYTYY 
 Esitys: Teekkarikokouksen puheenjohtajisto kertoo tulevasta vuodesta. 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 9.  ILMOITUSASIAT 
 Joonas: Tänään ensimmäiset hallitusafterit 
 Nasra: Jenna on rotta 
 Joonas: Tässä hallituksessa saan olla snitch ja pitääkin olla 

 10.  RAHA-ASIAT 
 10.1.  Hyväksyttävät korvaustositteet 

 Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 
 Saaja  Selite  Summa 

 Ella-Olivia Määttä  Fuksibileisiin ruokaa vapaaehtoisille 82,05€ ja 
 jäitä 7,98€ 

 90,03€ 

 Nelli Puumalainen  Fuksibileisiin äänentoistolaitteiston roudauksen 
 palkkio 

 29,52€ 

 Ilkka Rantakokko  Edustus Kemistikillan vujuilla  90,95€ 

 Iiris Kähkönen  PRH muutosilmoituksen maksu  25,00€ 

 Vera Ingervo  Fuksibileisiin koristelutarvikkeita  31,96€ 

 Noora Permi  Päätoimittajille Adobe Creative Cloud 243,51€ 
 ja fuksijaoston virkistyksen tarjoilut 48,84€ 

 292,35€ 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 10.2.  Hyväksyttävät laskut 

 Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 
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 Saaja  Selite  Summa 

 Musta Mersu Oy  MK x Athene MM kyykän bussikuljetus 
 Eräpäivä: 11.2. 

 950,00€ 

 AYY kertavuokrattavat tilat  Tilavuokrat aikavälillä 9.1.-5.2. 
 Eräpäivä: 7.2. 

 850,00 € 

 Taavetti Lauha  DJ fuksibileissä 
 Eräpäivä: 7.2. 

 200,00 € 

 Aalto-korkeakoulusäätiö sr  2024 Vuosijuhlien tulosteet 
 Eräpäivä: 30.1. 

 235,94 € 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 11.  Rahallinen tuki MAIKille 
 Esitys:  MAIK  ry  kokee  tarpeelliseksi  kehittää  yhdistyksen  toimintaa  tulevana  vuotena  ja 
 pyytää  jokaiselta  yhdistyksen  jäsenkillalta  rahallista  tukea  MAIKin  toimintaan  vuodelle  2025. 
 MAIKin  ehdotus  on  300  euroa,  joka  kohdistettaisiin  killoille,  erityisesti  kiltojen 
 fuksitoiminnalle, tärkeään varaslähtöön. 
 Päätös:  Jutellaan  lisää  IK:n  ja  AK:n  kanssa  mahdollisesta  tuesta  ja  sen  määrästä.  Mietitään 
 vaihtoehtoa, että killan tuki kohdennettaisiin suoraan varaslähtöön yleisesti MAIK:in sijaan. 

 12.  Pinssien ja ansiomerkkien tilaus 
 Esitys:  Tilataan  Roman  Tavastilta  lisää  kiltapinssejä,  sekä  kultaisia  ja  hopeisia  ansiomerkkejä. 
 Tilataan  hopeisia  ansiomerkkejä  20  kpl,  kultaisia  10  kpl  ja  kiltapinssejä  60  kpl.  Kokonaishinta 
 tilaukselle on 2 194,24 €. 
 Päätös:  Hyväksyttiin  esitys.  Keskusteltiin  mahdollisesti  isompien  kiltapinssien  tilauksesta 
 tulevaisuudessa, mutta tämä erä tilataan vielä vanhan mallin mukaan. 

 13.  VUOSIJUHLAEDUSTUKSET 
 13.1.  Esitys: Valitaan Elias Hannula  ja Panu Laakso  edustajiksi Inkubion vuosijuhlille 1.3. 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 13.2.  Esitys:  Valitaan  Maisa  Pousar  ja  Iiris  Kähkönen  edustajiksi  Data  Guildin  vuosijuhlille 
 1.3. 
 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 13.3.  Esitys:  Valitaan  Veera  Eskelinen  ja  Priska  Viljakainen  edustajiksi  Puunjalostajakillan 
 vuosijuhlille 8.3. 
 Päätös:  Hyväksyttiin esitys. 
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 13.4.  Esitys:  Valitaan  Laura  Lehtiniemi  ja  Joonas  Häkli  edustajiksi  Maantieteen  Opiskelijat 
 ry:n vuosijuhlille 8.3. 
 Päätös:   Hyväksyttiin esitys. 

 14.  JAOSTOKIERROS 
 14.1.  Jaostottomat 

 Joonas: Ensimmäinen kuukausi paketissa. Olen teistä kaikista erittäin ylpeä. 
 Iiris: Rahaston kokous pidetty. Kulukorvaus-systeemi päivitetty tälle vuodelle. 

 14.2.  Sisäjaosto 
 Pinja: Kiltishommat innostuttaa, viime vuoden hommia viimeistelen. 
 Monttutontut  esittelivät  kehitys-  ja  hankintaehdotuksia  kiltikselle.  Käsitellään 
 ehdotuksia ensi kokouksissa. 

 14.3.  Opintojaosto 
 Veera:  Käytiin  juttelemassa  pääaineopettajien  kanssa.  Järjestetään  tänä  vuonna 
 kiltiskahveja,  joihin  pääaineopettajat  tulevat  juttelemaan  kiltalaisia  askarruttavista 
 asioista.  Haemme  killan  toimintaan  avustusta  maanmittausalan  edistämissäätiöltä. 
 Halloped-toiminta  on  alkanut  lähes  kaikissa  toimielimissä.  Kokouksista  tehdään 
 jatkossa  tiivistelmiä,  joita  voidaan  käydä  yhdessä  läpi  jälkeenpäin.  Kehitetään 
 abitoimintaa  esimerkiksi  pääaineiden  mainosvideoilla  ja  kannustamalla  opiskelijoita 
 pitämään  lukioinfoja.  Otetaan  yhteyttä  myös  alumneihin  ja  kootaan  uratarinoita. 
 Aalto  AllWell-kysely  on  auki  ja  suunnattu  toisen  vuoden  kandidaattiopiskelijoille  sekä 
 ensimmäisen vuoden maisteriopiskelijoille. 

 14.4.  Viestintäjaosto 
 Maisa: Budjetti valmis ja toimintasuunnitelma about valmis 

 -  Killan  kameralle  on  tehty  Katjan  kanssa  yhteiset  pelisäännöt,  jotka  löytyy 
 drivestä  -  jaostot  -  viestintäjaosto  -  kameran  pelisäännöt.  Onko  ne  muun 
 hallituksen  mielestä  hyvät  ja  miten  kannattaa  jakaa  killalle?  Esimerkiksi 
 liitteenä kokoustiivistelmään. 

 -  Lisätään säännöt killan nettisivuille ja tiedotetaan killalle. 
 -  Viikkiskuulumiset  olisi  parempi  sopia  aina  seuraavalle  viikolle  eli  esimerkiksi 

 nyt  sovitaan  kuka  kirjoittaa  lauantaihin  8.2.  mennessä,  joustavampi  aikataulu 
 kaikille. 

 14.5.  Fuksijaosto 
 Jenna:  Ollaan  budjettikokoustettu  vanhojen  kandi-  ja  maisterikippareiden  kanssa. 
 Keskusteltiin  mahdollisesta  tarpeesta  wappujaostolle,  joka  vastaisi  Wapun 
 tapahtumista kuten lakkien jaon yhteydessä teltan pidosta. 
 Elias: Budjetti ja toimintasuunnitelma ilmestyy ajallaan. Otafestin suunnittelu edistyy. 
 Noah:  Tavattiin  ENG:in  kv-kippareiden  kanssa.  Juteltiin  MK:n  uusista 
 maisteriohjelmista.  Vasta  toukokuussa  saadaan  kuulla  kiltaan  tulevien 
 maisteriopiskelijoiden määrästä. 
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 Laura:  Fuksijaoston  virkkisbudjetti  on  luotu.  Fuksijaoston  vaihto  tapahtui  ja  oli 
 mukavaa. 

 14.6.  Ohjelmajaosto 
 Noora:  Öh,  ääh.  Eipä  uutta,  tapahtumia  tulee  ja  on  juteltu  uusista  sitseistä  eri 
 ihmisten kanssa. 
 Nasra: Jooh. Ei lisäkommenttia. Ohjelmajaosto oli eilen pelaamassa kimbleä. 

 14.7.  Ulkojaosto 
 Saska: Yrityssuhteiden osalta pyörät pyörii. Firmat vastailee heikohkosti. 

 Aloitetaan kokoustauko ajassa 18.55 
 Jatketaan kokousta ajassa 19.01 

 Saska:  Jos  tulee  tapahtumia  joihin  kaivataan  yrityssponsorointia,  laittakaa  tästä 
 viestiä ajoissa. 
 Laura:  Kyykkätreenit  peruttiin  huonon  sään  vuoksi.  Maik  on  pöhissyt  ja  hupsut 
 kehittävät hauskaa toimintaa. 

 15.  MENNEET TAPAHTUMAT 
 15.1.  MaaKruise 22.1. 

 Esitys: Tanssilattialla oli tunnelmaa ja bileet olivat menestys. 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi, hyvä fuksit! 

 16.  TULEVAT TAPAHTUMAT 
 16.1.  ISO-luistelu 

 Esitys: Luistimet jalkaan ja jäälle pyörimään, tarjoilujakin mahdollisesti. 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 16.2.  Fuksien leffailta 5.2. 
 Esitys: Katsotaan kaksi leffaa. 
 Päätös Merkittiin tiedoksi. 

 16.3.  Yhteislähtö Kiasmaan 7.2. 
 Esitys: Kulttuuria mittareille! :) 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 16.4.  MK x Athene yhteislähtö Akateemisen kyykän MM kilpailuihin 8.2. 
 Esitys: Virkistävä urheilupäivä tiedossa. 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 16.5.  Killan vaihto 9.2. 
 Esitys: Vaihto järjestetään killan uusille sekä vanhoille toimihenkilöille. 
 Päätös:  Uusi  hallitus  menee  muuten  vain  vaihtumaan,  mutta  hoitaa  jatkopaikan 
 siivouksen. 

 16.6.  Ystävänpäiväsitsit 11.2. 
 Esitys: MK x AS x TiK sitsit ystävänpäivän kunniaksi. 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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 17.  MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 -  Hallitushärpäkkeet  ehdotettu  ja  Excelissä.  Annetaan  kaikille  muutama  päivä  käydä 

 pisteyttämässä ehdotukset. Eniten pisteitä kerännyt ehdotus valitaan. 
 -  Äänestetään tiistai-iltaan mennessä. 

 18.  SEURAAVA KOKOUS 
 Seuraava kokous 6.2. kello 17.00. 

 19.  KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.36. 

 Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 ________________________  _________________________ 
 Joonas Häkli  Pinja Tamminen 
 Puheenjohtaja  Varapuheenjohtaja 


